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Advies: 

Opheffing halte Rondweg Mariaheide. 
 
 
Referentie:  Advies 21.24 Opheffing halte Rondweg Mariaheide 
Adviesdatum:  04 oktober 2021 
Behandeld door: Nienke Schuurmans, Procesmanager Oost-Brabant 
Aanvrager:   Bart van Assendelft, Vervoersonwikkelaar Oost-Brabant 
Aanvraagdatum: 23 september 2021 
 
 
Beste Bart van Assendelft, 
 
Reizigersoverleg Brabant stemt in met de opheffing van de halte Rondweg in Mariaheide. Dit naar 
aanleiding van uw adviesaanvraag op 23 september 2021. 
 
De gemeente Meierijstad wil aan weerszijden van de halte Rondweg in Mariaheide twee boerderijen 
herontwikkelen tot woongebied. Deze krijgen een uitrit op de Pastoor van Haarenstraat, ter hoogte 
van de halte Rondweg. De halte moet daarom worden verplaatst.  
 
De gemeente vraagt of opheffing van de halte ook een optie is, gezien de noodzaak voor het kappen 
van bomen voor de verplaatsing ervan. Voor Arriva is opheffing akkoord, vanwege de ligging van de 
halte en het lage gebruik ervan (gemiddeld 0,1 instappers per dag per richting).  
 
Reizigersoverleg Brabant stemt ook in met opheffing van de halte Rondweg. De redenen hiervoor zijn 
het lage gebruik en de nabijheid van de haltes Duifhuizerweg en Van Harenstraat. Er worden slechts 
een paar woningen gerealiseerd, dus er zullen ook niet (veel) extra gebruikers bijkomen. 
Reizigersoverleg Brabant adviseert de gemeente en Arriva om goed te communiceren over de 
opheffing met de buurtbewoners en huidige gebruikers. 
 
Graag ontvangt Reizigersoverleg Brabant uiterlijk 26 oktober uw inhoudelijke reactie op dit advies.  
Wij publiceren dit advies twee weken na de adviesdatum op www.reizigersoverlegbrabant.nl. Als u 
hier bezwaar tegen heeft, kunt u contact opnemen met de betreffende Procesmanager. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Jan Hendrikx, voorzitter 
Reizigersoverleg Brabant 


